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Předmět žádosti o poskytnutí informace:

zda bude na jednání krajského zastupitelstva Libereckého kraje dne 23. 2. 2010 projednána1.
problematika rychlostní silnice R35,
zda na tomto jednání krajského zastupitelstva nebo před ním bude ve věci silnice R352.
předkládán zastupitelům nějaký materiál, kdo jej bude přadkládat a přesný obsah tohoto
materiálu včetně návrhu usnesení,
zda se bude na zasedání krajského zastupitelstva Libereckého kraje dne 23. 2. 2010 hlasovat o3.
výběru koridoru rychlostní silnice R35,
zda budete Vy, jako radní pro dopravu na jednání krajského zastupitelstva dne 23. 2. 20104.
předkládat jakýkoliv materiál k problematice rychlostrní silnice R35 a obsah tohoto
materiálu a zda budete navrhovat na tomto jednání krajského zastupitelstva, aby se
hlasovalo o koridoru R35.

Odpověď:

O této problematice se nadále vedou na Libereckém kraji intenzivně jednání. V současné době
nepředpokládá rezort dopravy předložení materiálu týkající se problematiky rychlostní silnice
R35 na území Libereckého kraje na zasedání Zastupitestva Libereckého kraje dne 23. 2. 2010, z
tohoto důvodu není k dnešnímu dni na programu jednání nahlášen žádný bod, který by se
zabýval výše uvedenou problematikou.

Vzhledem k tomu, že se jedná o závažnou problematiku, která se neustále diskutuje, není
naprosto vyloučené, že by se mohl objevit na programu zasedání Zastupiterlstva Libereckéjo
kraje dne 23. 2. 2010 nějaký bod týkající se problematiky rychlostní silnice R35.

Jak již je výšše uvedeno, k dnešnímu dni se toto nepředpokládá.

 


